

## 自在随心的 运动体验 Keep Active



逸衡酒店® 为你提供一流健身房及室内运动空间，让你畅享运动乐趣。

深谙运动之道的逸衡员工悉心提供专业化建议，配合现场扫码即得的健身课程，让你尽享酣畅淋漓的热汗体验或静心愉悦的瑜伽旅程。在这里，找到适合自己的运动方式，收获自在随心的运动体验。

At EVEN® Hotels, you can expect a range of best-in-class fitness options to help you stay active.

Consult with our wellness-savvy staff on fitness activities. From fat burning cardio workouts to calming yoga stretches, you can simply scan the QR code at the gym to join a group fitness class. Keep active your way when you're away with the options and equipment to work out wherever and whenever it suits you.

EVEN® Hotels 逸衡酒店®

## 焕活身心的 休憩之所 Rest Easy



逸衡酒店® 为你提供舒适放松的客房环境以及贴心服务，助你释放旅途压力。

在这里，你可以享受豪华优选床品、贴心助眠设备，安享一夜好眠，为新的一天积蓄能量。

Relieve the stress and travel pressures of your day with the attentive service provided by our hotel in a comfortable and calming environment at EVEN® Hotels .

Count on getting your most restful night of sleep while on the road with our premium plush bedding and natural sleeping aid options.

EVEN® Hotels 逸衡酒店®

## 天然健康的 美味佳肴 Eat Well



逸衡酒店® 为你提供美味营养的美食及饮品，在旅途中，依旧保持健康平衡的饮食之道。24小时美食站及活力水站，满足你随时的饮食需求。

丰富多样的菜单选择，中西合理搭配，冷热平衡，让你在旅途中畅享健康元气生活。

At EVEN® Hotels, we set out to make eating well on the road possible with healthy food and beverage options. Our 24 hrs Marketplace and hydration station will keep you fueled whenever and wherever you need.

There's a wide variety of Chinese and Western cuisine on our menu with something for everyone so you can enjoy a healthy meal even on the road.

EVEN® Hotels 逸衡酒店®

## 舒适高效的 工作空间 Accomplish More

逸衡酒店® 为你提供灵活的办公空间，完成高效工作。

客房内，设计贴心的工作区—适合站立及坐着不同高度工作台，电源接口随手可及，大堂内灵活多变的工作空间能适应不同商务需求。设计感十足的创想空间满足会议及多种团队活动需求，让你时刻保持身心平衡，便捷易达。

Our flexible, work-anywhere design lets you stay connected and productive wherever you decide to take on the day.

Keep your good thing going when you travel with everything you need to get more done your way. With adjustable workstations in every room and convenient outlets to keep everything charged, we're here to help you stay balanced and on track. Our flexible workspaces in the lobby give you the options to stay focused, your way. And, our meeting rooms are sophisticatedly designed to satisfy the needs of different meetings and group activities.



EVEN® Hotels 逸衡酒店®

### 苏州古运河逸衡酒店

地址: 苏州市虎丘区竹园路6号运河铂湾金融广场4号楼 邮编: 215000  
酒店电话: +86 512 6802 8888  
邮箱: kevent.fu2@ihg.com

### 慢跑地图 Jogging map



### 活力周边

- 狮山永利广场0.5km, 车程5分钟
- 寒山寺1.5km, 车程5分钟
- 苏州龙湖狮山天街购物中心2.3km, 车程5分钟
- 淮海商业街2.5km, 车程5分钟
- 苏州博物馆(西馆)3.3km, 车程10分钟
- 盘门景区4km, 车程10分钟
- 虎丘山风景区5.5km, 车程15分钟
- 沧浪亭6km, 车程15分钟
- 留园5.5km, 车程15分钟
- 拙政园7km, 车程20分钟
- 苏州天平山风景区7km, 车程20分钟

### 酒店交通

- 地铁3号线0.1km, 步行1分钟
- 地铁5号线0.1km, 步行1分钟
- 苏州汽车客运站2.7km, 车程10分钟
- 苏州火车站6km, 车程15分钟
- 苏南硕放机场35km, 车程45分钟



## 遇见苏州古运河逸衡酒店® Meet with the EVEN® Hotel Suzhou Grand Canal

你好! 我们是逸衡酒店®。如你所见, 我们与其他酒店大有不同, 我们元气满满, 推崇均衡。我们致力于让旅行者以自己的方式, 在商务旅行与健康生活中找到完美平衡。

Hi. We're EVEN® Hotels. As you're about to see, we're not like other hotels. We're energetic, revitalizing, and we focus on helping you stay balanced and on track. We're designed to help our guests maintain a healthy lifestyle while traveling. Enabling wellness in travel, on your terms.

### 遇见苏州古运河逸衡酒店®

苏州古运河逸衡酒店位于苏州虎丘区, 轨道交通 3 号线及轨道交通 5 号线上盖沿直达太湖香山, 阳澄湖及苏州工业园区, 距离苏州火车站车程仅 15 分钟, 东接西环高架路, 南接发新高架路。地理位置上, 酒店毗邻寒山寺、留园、沧浪亭、虎丘山, 苏州园林等名胜胜迹以及当前热门打卡地——苏州博物馆(西馆)和淮海商业街。酒店共有 207 间客房及 5 个会议室。所有住店客人可以免费参与酒店健康课程活动, 为崇尚健康的旅行者带来商务出行, 度假休闲的全新体验。

### Meet EVEN® Hotel Suzhou Grand Canal

EVEN® Hotel Suzhou Grand Canal is located in Suzhou High-tech Zone, covered by Metro Line 3 & Line 5 to Taihu Lake in Xiangshan, Yangcheng Lake and Suzhou Industry Zone etc. It is only 15 minutes' drive from Suzhou Railway Station. It is connected to Xihuan Elevated Road in the east and Youxin Elevated Road in the south. Geographically, the hotel is adjacent to the Hanshan Temple, Lingering Garden, Huqiu Hill, Canglang Pavilion, Suzhou Garden and other Internet celebrity check-in places such as Suzhou Museum Huaihai Commercial Block. The hotel has 207 rooms and 5 meeting rooms. All hotel in-house guests can participate in hotel health courses for free, bringing a new experience of business travel and vacation and leisure for travelers who advocate health.

拥有百年历史的洲际酒店集团®在全球百余国家和地区拥有逾 5,600 家, 共有约 840,000 间客房, 遍布全球近 100 个国家和地区, 并有近 1,800 家在建酒店。首次进入中国的全新品牌逸衡酒店®则代表了一种全新的旅途生活方式, 助力旅行者在旅途中焕发无限能量。

With more than 100 years' history, InterContinental Hotels Group (IHG) manages, franchises, leases, or owns more than 5,600 hotels and 840,000 guest rooms in more than 100 countries, with approximately 1,800 more hotels in its development pipeline. EVEN® Hotels, a new brand from the IHG family which has just made its debut in Greater China, offer a fresh perspective on travel, helping guests to maintain a youthful, boundless energy while they travel.

### 活力馆 | 位置: 17 层 营业时间: 24 小时

配备一流品牌健身设施, 无论你想在有氧区挥洒汗水, 还是在瑜伽垫上静静冥想, 在这里都能找到合适的运动空间。

- 健身房、多功能房等, 可满足不同的健身需求
- 手机扫描现场设备, 即可获享相关健身课程
- 深谙运动之道的逸衡员工, 时刻为你提供专业的运动指导

### Active Studio | Location: 17F Opening hours: 24Hours

Our best-in-class fitness facilities can help wellness-minded travelers take it up a notch. From fat burning cardio workouts to calming meditations on yoga mats, keep active your way with the options and equipment to work out wherever and whenever it suits you.

- Best-in-class fitness equipment including an active studio, a flex room for people with different needs
- Simply scan the QR codes at the gym to join a fitness class
- Our savvy staff is always available to provide professional recommendations



### 元气客房 | 位置: 18 层 - 27 层

轻松自然的细节设计、亲肤舒适的寝具及多感官的助眠体验, 从视觉、听觉等多方面为你营造一个良好的舒缓环境, 缓解旅途压力。

- 房间面积 26 平方米起
- 豪华床垫、精选床品, 助力舒心好眠
- 荣获红点设计大奖的香薰助眠灯
- 55 寸起液晶电视带卫星电视节目
- 24 小时健身衣物水洗服务
- 沐浴护理产品使用澳洲品牌 Milk & Co
- 尊享私人健身区, 配备专业健身器材及运动教学视频, 随享健身乐趣
- 坐式和站立式工作台, 免费无线高速上网及 USB 充电装置, 助你成就高效商旅

### Wellness Room | Location: 18F - 27F

From special design details to premium bedding and a variety of options to ensure you get your most relaxing night of sleep, our hotel rooms create a restful environment in a multisensory way, giving you a sense of relief from the intensity of your day.

- Room area from 26 square meters
- Enjoy a better-than-good night's sleep with our premium mattress topped with naturally plush bedding
- Red Dot awarded sleep aid lighting to ensure you get your most restful night of sleep
- 55-inch up TV
- 24 hrs sports wear laundry service
- Bath amenities like in-room fitness zone, professional equipment and fitness videos, in-room workouts are easier than ever
- Height-adjustable working station, free wireless high-speed Internet access and USB charging device for efficient business travel

### 衡食餐厅 | 位置: 2 层

为追求健康生活的小伙伴们准备了健康均衡的美味佳肴, 更有取材天然的特色美食及饮品, 满足营养需求的同时, 让你心情大好。

- 可轻松定制健康美食, 一整天活力满满
- 提供随行外带服务, 随心所享
- 专为严格控制身材的小伙伴们提供具有本地特色的 EVEN® Bites 菜单
- 7 x 24 小时美食站, 随时随地满足你的饮食需求
- 活力水站设计充满动态感, 提供饮品自然、健康兼具当地特色的饮品, 晚间还提供相应安梦茶, 让宾客感到焕然一新

### EVEN Table | Location: 2F

For wellness-minded travelers, we set out to make eating well on the road possible with a variety of healthier and balanced food and beverage options. We also provide natural and indulgent food and beverage items that are delicious yet supportive of your nutritional needs. After all, indulging a little is healthy, too.

- Great tasting, good-for-you meals and snacks that can be customized just the way you like it, helping you take on the day without compromise.
- Healthy food options that you can take with you on the go
- A specially designed EVEN® Bites menu inspired by authentic local flavors for people who follow a strict healthy diet
- 7 x 24 hrs Marketplace that keeps you fueled whenever and wherever you need
- Our dynamic hydration station offers natural, healthy and delightful local infusions as well as hot or cold tea to help guests stay refreshed all day long and unwind at night



### 创想空间 | 位置: 17 层

创想空间为你提供更灵活舒适的办公环境, 助你更轻松高效地完成工作。

- 自由调节可坐可站的办公设施, 满足你的各种工作偏好
- 5 间落地窗会议室、阅读区域、私享空间以及社交角等, 舒心的商务空间助你成就更多
- 随时随地畅享免费高速 Wi-Fi

### Meeting Room | Location: 17F

Offers comfortable and flexible working environments that help you accomplish more

- Stand-up desks adjustable to your own preference
- Accomplish more in our comfortable business spaces including 5 meeting rooms with floor-to-ceiling windows, reading areas, private spaces and social corners
- Fast, free Wi-Fi everywhere you go



洲际酒店集团旗下  
SUZHOU GRAND CANAL  
苏州古运河逸衡酒店

## 开启元气生活, 在苏州古运河逸衡酒店®

Meet EVEN® Hotel Suzhou Grand Canal. Where wellness is built in.

